
Artikel 41 vragen over asbestafval Blaak-flats deel 2 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41) 

Datum 
06-05-2024 

Onderwerp 
Asbestafval Blaak-flats (deel 2) 

Vragensteller 
Jeroen Rijsdijk, PvdA Ridderkerk 

Petra van Nes-de Man, Burger op 1 

Vragen 
Op 17 maart 2024 hebben de PvdA Ridderkerk en Burger op 1 schriftelijke vragen gesteld over 

het verwijderen, inpakken en afvoeren van asbest(afval) uit de Blaak-flats. Aanleiding voor het 

stellen van de vragen was een uitspraak van een vertegenwoordiger van Wooncompas tijdens 

een hoorzitting van de bezwaarschriftencommissie op 5 maart 2024 over uw besluit om het 

sloopverbod voor de Blaak-flats in te trekken.  

U heeft ons op 17 april 2024 geïnformeerd dat u ernaar streeft onze vragen eind mei te hebben 

beantwoord. Dit komt neer op een beantwoordingstermijn van circa 60 dagen. Een verdubbeling 

van de gebruikelijke beantwoordingstermijn van 30 dagen. Dit verbaast ons. Wij hebben volgens u 

veel en gedetailleerde vragen gesteld, maar als de processen en het logboek ten aanzien van het 

verwijderen, inpakken en afvoeren van asbest(afval) op orde is, lijkt het ons niet ingewikkeld om 

onze vragen te beantwoorden. Externe afstemming kan dan voor enige vertraging zorgen, maar 

met een verdubbeling van de beantwoordingstermijn wordt wel erg ruim de tijd genomen voor de 

beantwoording van onze urgente vragen.  

Veel zaken rondom dit dossier gaan nog steeds niet goed. Ondanks alle aandacht die hiervoor 

van diverse kanten is gevraagd. Voordat de sloopwerkzaamheden zijn begonnen, lag er ingepakt 

‘materiaal’ in de Blaak-flats. De bijgevoegde foto’s dateren van 20 april. Naar aanleiding hiervan 

hebben wij de volgende (aanvullende) vragen: 

1. Wat voor materiaal ligt hier verpakt?  

2. Bevat dit materiaal asbest? Zo ja, was het voor mensen die de Blaak-flats (illegaal) 

betreden mogelijk om bij dit materiaal te komen, of was dit afgeschermd? Zo nee, op welke 

wijze en door wie is dat vastgesteld?  

3. Wanneer, hoe en door wie is dit materiaal afgevoerd?   



4. In de week van 29 april zijn er onder meer veel kozijnen verwijderd die soms letterlijk door 

de lucht vlogen. Bevatten deze kozijnen asbest? Zo ja, welke beschermende maatregelen 

zijn er genomen? Zo nee, op welke wijze en door wie is dat vastgesteld? 

5. Er dient een asbestdossier te worden bijgehouden als asbest wordt gesaneerd. Een 

onderdeel van het asbestdossier is de logboekregistratie. Kunt u ons deze 

logboekregistratie toesturen?  

Gelet op het bepaalde in artikel 41 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vraag.  

Foto’s d.d. 20 april 2024 van ingepakt materiaal in de Blaak-flats 
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